
 

 
 

 

Rondvraag Volt - Europese digitale 
infrastructuur 
 
 
De veiligheid van de digitale infrastructuur van onze provincie is cruciaal. Daarom is onze 
digitale soevereiniteit erg belangrijk. Op dit moment zijn we nog erg afhankelijk van 
Amerikaanse technologieën, met name wat betreft de cloud- en softwarediensten. Toch zien we 
dat er op meerdere vlakken geïnvesteerd wordt, en dat er in de Tweede Kamer meerdere 
moties aangenomen zijn om Europese technologieën te ontwikkelen of uit te rollen. Daarnaast 
liet Gedeputeerde Beemsterboer ons een jaar geleden weten dat het informatieveiligheidsbeleid 
geactualiseerd zou worden gedurende 2024.  
 
Volt heeft daarom de volgende vragen: 

1. Wanneer kunnen wij de actualisatie van het informatieveiligheidsbeleid verwachten, en 
waarom heeft dat zo veel vertraging opgelopen? 

2. In de zomer van 2024 is er een nieuwe ICT-aanbesteding gedaan. Kan de gedeputeerde 
delen welke partij deze heeft gewonnen? 

3. Is de gedeputeerde het met Volt eens, dat we zo veel mogelijk gebruik moeten maken 
van Europese cloud- en softwarediensten om onze digitale veiligheid te garanderen? 

4. Is de gedeputeerde voornemens om aan te sluiten bij de onderzoeks-initiatieven van het 
Rijk wat betreft Europese cloud- en softwarediensten?   

5. Staat de gedeputeerde open om, als het Rijk Europese alternatieven heeft ontwikkeld of 
heeft gevonden, deze uit te rollen in de provincie? 

6. Welke stappen zet de gedeputeerde nu al om de gegevens in de cloud te beschermen?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
https://www.computable.nl/2025/03/18/ruim-baan-voor-eu-cloud-nu-tweede-kamer-op-stopknop-
drukt/  
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